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 درمورد املاک نجومی 
 از وزیر کشور 
سوال می شود

محمود صادقــی نماینده تهران و طــراح تحقیق و 
تفحص از شهرداری تهران در گفت و گو با خبرنگار 
اعتماد آنلاین  از تقدیم سوالش از وزیر کشور به دلیل 
تعلل در بررسی واگذاری املاک شهرداری تهران خبر 
داد و گفت: شب گذشــته با دکتر رحمانی فضلی در 
همایشی بودم. با ایشان صحبت کردم و خواستار ارائه 
توضیحاتی در خصوص بررســی و پیگیری موضوع 
واگذاری املاک شهرداری تهران شدم چرا که شک 
داشــتم ایشــان چنین عملکردی در مورد تحقیق و 

تفحص شهرداری تهران داشته باشند.
وی ادامه داد:  ایشــان گفتند بعدا توضیح می دهم 
امــا در حالی کــه همایش به پایان رســید توضیحی 
ندادند.بنده به ایشــان گفتم فردا سوال می کنم که 
گفتند ســوال کنید. ســوال را از جلسه گذشته آماده 
کرده بودم و خواستم اطمینان بیشتری در خصوص 

موضوع بوجود بیاید اما این اتفاق نیفتد.
این عضو فراکســیون امید تاکید کرد: اصل ســوال 
بنده این است که علت تعلل وزرات کشور در پیگیری 
و بررســی موضوع واگذاری املاک در شــهرداری 

تهران چیست؟ 

پیگیری موضوع به شخصی داده شده که 
خودش در فهرست واگذاری هاست

وی به تشریح ســوالش از رحمانی فضلی پرداخت و 
تصریح کرد: از وزیر کشــور انتظار می رود در حیطه 
مسئولیت خود نسبت به پیشگیری، پیگیری و مقابله 
بــا تخلفات احتمالی و مبارز با فســاد تعلل نکنند. در 
این ارتباط حســب اطلاع موجود وزیر محترم کشور 
رســیدگی به موضــوع واگذاری املاک را به کســی 
ارجاع داده است که نام خودش در فهرست سازمان 

بازرسی وجود دارد. 
صادقی خاطرنشــان کــرد: از طرف دیگــر یکی از 
مدیران خوشنام و پاک دست خودش-وزیر کشور- را 
یعنی معاون سازمان شهرداری و دهیاری که ظاهرا 
دیدگاه انتقادی نسبت به عملکرد شهرداری داشته 
را عزل کرده اســت. از سوی دولت هم از وزیر کشور 
درخواســت کرده که به این موضوع رســیدگی کند و 
گزارش دهد اما با این وجود رفتارهایی که از ســوی 
وزیر کشور طی این مدت سر زده است دقیقا عکس 
این بوده و ســوال برانگیز است. بنابراین ما خواسته 
 ایم که وزیر کشور برای پاسخ به این سوال در مجلس 

حضور یابند.
وی با بیان ایکه ســوال را تقدیم هیات رئیســه کرده 
است، اظهارداشت: سوال امروز تقدیم هیات رئیسه 
شده است و طی 10 روز به کمیسیون شوراها ارجاع 
داده مــی شــود.وزیر نیز 10 روز فرصــت دارد که در 
کمیسیون قانع شود و اگر در کمیسیون قانع نشدیم 

سوال به صحن ارجاع داده می شود.
این عضو فراکســیون امید تاکید کرد: این یک نوع 
سوء رفتار و سوء عملکرد از سوی وزرات کشور است.
صادقی همچنین با اشاره به پاسخ مکتوب شهرداری 
تهران در خصوص تحقیق و تفحص، اظهارداشت: 
بایــد توضیحات شــهرداری به طور دقیــق مطالعه 
کرد. بنده نگاه اجمالی و بررســی اولیه داشتم و این 
گزارش را کلی می دانم و به نوعی فرار از پاسخ است. 
بیشتر به یکســری از مصوبات و مقررات اشاره شده 
و ورودی به اصل موضوع نکرده اســت. به نظر می 
آید باید بخواهیم مسئولین شهرداری در کمیسیون 
حاضر شــوند و توضیح مبسوطی بدهند. به نظر می 
رســد 2 هفته زمان می برد تا مسئولی شهرداری در 

کمیسیون حاضر شوند.

هشدار درمورد استفاده ابزاری از »نفوذ«
وزیر اطلاعات به سوالات نمایندگان درمورد پروژه »نفوذ« پاسخ داد

امروز وزیر اطلاعات برای پاسخ به سوالات جواد کریمی قدوسی نماینده مردم 
مشــهد، حســن نوروزی نماینده مردم رباط کریم و حسینعلی حاجی دلیگانی 
نماینده مردم شاهین شهر با محوریت موضوع نفوذ در مجلس حاضر شد. پیش 
از ورود مجلس به سئوال از وزیر، نائب رئیس مجلس از درخواست وزیراطلاعات 
برای غیرعلنی شدن جلسه سخن گفت که این خواسته با مخالفت نمایندگان 
مواجه شــد. وزیر اطلاعات در پاســخ خود به صحبت های کریمی قدوسی با 
صحبت های کنایه آمیزی از ســوء استفاده از مسئله نفوذ انتقاد کرد. در پایان 

این جلسه کریمی قدوسی از پاسخ های علوی قانع شد.

مسئولان هدف پروژه های نفوذ هستند
جواد کریمی قدوسی نماینده مشهد در مجلس دهم به نمایندگی از نمایندگان 
ســوال کننده، در تشریح ســئوالش با محوریت »نفوذ« از سید محمود علوی 
وزیــر اطلاعات گفــت: ولی امر میگوید مــا از خیلی چیزهــا مطلعیم و  آنچه 
مــردم از آن مطلع نمیشــوند ما اطلاع داریم، برنامه نفــوذ برنامه جدی آمریکا 
و اســتبکار اســت.ولی امر می گویند نباید با استناد به ســوء استفاده احتمالی 
برخی از اشخاص،اصل قضیه نفوذ کمرنگ نشان داده شود،  مسئولان هدف 
پروژه های نفوذ هســتند، نفوذ دشمن یعنی شجره خبیث جیسون رضاییان که 
مثل علف های هرزی که اگر یك روســتایی آن را کنتــرل نکند همه مزرعه را 

در اختیار میگیرد.
وی افزود: نفوذ یعنی شــبکه خبیث ســیامك نمازی که تا ســطح مشاور نظام 
سلطه این فرد جایگاه می گیرد پدر این فرد که از اعضای خانواده سلطنتی بود 
پروژه تحدید نســل را در ایران پیگیری می کرد، ســیامك نمازی مسئول پروژه 
براندازی نســل می شود.نفوذ یعنی شجره خبیث انگلیس، آنها برای خود آیت 
الله سازی میکند ، فردی را از ایران به انگلیس می برند و رمز و راز سخنرانی به 

او آموزش می دهند و او را به ایران میفرستند.
این نماینده نزدیك به جبهه پایداری با انتقاد از تیم مذاکره کننده هسته ای گفت: 
نفوذ یعنی دری اصفهانی که با سرویس های آمریکا، انگلیس و...ارتباط داشته 
است از یك طرف در تیم مذاکره هسته ای ما مسئول برطرف کردن تحریمهای 
بانکی بود اما همزمان در موسســه ای در لندن به عنوان مسئول تداوم تحریم 
های ایران کار میکرده است  که پس از برجام مدال قهرمانی به سینه او میزنند.
کریمی قدوسی اظهار کرد: نفوذی های دوتابعیتی از کشور انگلیس هستند.
براساس گزارش خود وزارت اطلاعات در اتفاقات 88، انگلیس خط میداد که 
کارمندانش به خیابان ها بروند و مســتند سازی کنند و به سفارت های اروپایی 
دســتور می داد که درهای ســفارت را باز کنید و امکانات پزشکی به معترضان 
بدهید.نفوذ دشمن یعنی استفاده از برجام برای سواستفاده پلکانی و دستیابی 

به امتیازات بیشتر.

ایــن نماینده مجلس دهم معتقد اســت که»نفوذ یعنی آلوده ســازی بعضی از 
مسئولان و فرزندانشــان به مفاسد اقتصادی و اخلاقی، از نوع بی شرمانه آن 
که اخیرا با هدف ضربه زدن به قداست ها و ارزش های انقلابی اتفاق افتاد.در 
یکی از سفارتخانه های اروپایی در تهران افسر امنیتی آن کشور چند زن ایرانی 
را از بین دعوت شــدگان مراسم جشــن انتخاب می کند و دعوت به همکاری 
می کند و آموزش نفوذ می دهند و با کد پرســتو آنهــا را به جان افرادی مطرح 

می اندازند تا به نظام اسلامی ضربه وارد کنند.«
وی در تشــریح ســئوالش از وزیر اطلاعات تأکید کرد: نفوذ یعنی ایجاد تردید 
فرهنگی با هدیه دادن به دشــمن ملت ایران برخلاق دســتورات دین و اصول 
قانون اساسی که توسط برخی از اعضای تیم مذاکره کننده صورت گرفت. که 
متاسفانه دیروز سخنگوی وزارت خارجه آن را توجیه می کرد. وقتی برای مذاکره 
با آمریکا به تحریف عاشورا و مواضع امام می پردازند نفوذ به هدف خود در این 

شرایط رسیده است. نفوذ دشمن یعنی فتنه 88.

سوءاستفاده از پروژه نفوذ، مقابله با آن را به انحراف می کشاند
وزیر اطلاعات در پاســخ به ســوال دو نماینده دلواپس مجلس در رابطه با نفوذ 
گفت:ســوء استفاده از پروژه نفوذ و استفاده ابزاری از آن در منازعات سیاسی ، 

مقابله با نفوذ را به انحراف می کشاند.
وزیر اطلاعات با اشاره به حضورش در کمیسیون امنیت ملی، گفت: سوالات 
در کمیســیون مطرح شــد، پاسخ مبسوط به هر سه ســوال داده شد، طبیعی 
اســت که در جلســه علنی با آن شرح و بسط پاسخ نمی توان داد چون برخی از 
جنبه ها بیش از آنکه مورد اســتفاده صحیح نمایندگان و مردم قرار بگیرد مورد 
سواستفاده دشــمن قرار می گیرد. طبیعی است نه نماینده و نه مردم راضی به 

طرح آنها از تریبون عمومی مجلس نیستند.
علوی با انتقاد از سوء استفاده از واژه نفوذ،  گفت: سوء استفاده از پروژه نفوذ و 
استفاده ابزاری از آن در منازعات سیاسی ، مقابله با نفوذ را به انحراف میکشاند.
برخورد ســطحی و غیرهوشمندانه با راهبرد رهبری جفا به این هشداری است 

که رهبری دادند.
وزیر اطلاعات گفت: همانطور که در کمیســیون گفتیم وزارت در مسئله نفوذ 
اشراف کامل اطلاعاتی دارد و هر جا مصداقی از مصادیق نفوذ بوده است بدون 
تسامح آن را زیر ضربه برده است و بارها رهبری از نقش وزارت در مقابله با نفوذ 

و رد عناصر نفوذ و جلوگیری از ورود به  کشور تقدیر کردند .
علوی معتقد است:»لازمه مقابله با نفوذ این نیست که درب های کشور بسته 
شود طبیعی است که یك زمان در زمستان حشراتی در محیط هستند به منزل 
شما وارد میشوند نوعا زمینه نفوذ کمتر است و چون به دلیل بسته بودن دربها 
زمینه ورود حشــرات کمتر اســت اما وقتی بهار شد و درها را باز کردی احتمال 

ورود بیشتر حشرات وجود دارد. راه مقابله با حشرات بستن درها و محروم شدن 
از هوای بهاری نیســت راه اســتفاده از توری برای جلوگیری از حضور حشرات 
است. وزارت اطلاعات توری قوی است که هم اجازه استفاده از هوای بهاری 

را میدهد و هم جلوی ورود حشرات را میگیرد.

چرا سال 89 چنین سوالاتی را نمی پرسیدید؟
وزیر اطلاعات با بیان این نکته که بیان برخی از مسائل با امنیت کشور سازگاری 
ندارد و اگر دوســتان مایل بودند در جلســه غیر علنی گفته میشود، افزود:اما 
در مورد ســئوال نمایندگان،  سفر »جیم داباکیس« سناتور یکی از ایالات های 
آمریکا به ایران که باید بگویم اگر بخواهیم معادل سازی کنیم این فرد همچون 
عضو یکی از شورای شهرهای یکی از استان ها است. وزارت اطلاعاتی که بر 
داعشی  ها که بدون گذرنامه وارد کشور میشود،  اشراف دارد و آنها را زیر ضربه 
برده اســت،  آیا ممکن است نســبت به ورود افرادی از مرزهای رسمی اشراف 

اطلاعاتی نداشته باشد؟ 
علوی گفت: وزارت بر ورود این سناتور کاملا اشراف داشته است. هیچ مورد از 
چتر اطلاعاتی ســربازان گمنام خارج نبوده است و ذکر بیشتر از این را میدانم 
شــما نمی پســندید، چون این نیاز اطلاعاتی دشمن را هم فراهم می کند.این 
آقای ســناتور در سال 1389 به ایران سفر کرده بودند، برادرها اشاره کردند که 
ایشــان عضو سابق ســنای ایالاتی بوده اســت و این آقا با استیفن موریس در 
سال 89 وارد کشور شدند.برای وزارات اطللاعات جای سئوال است که چطور 
سفرشان در سال 94 موجب سئوال میشود اما سفر 15 روز ایشان در سال 89 

حساسیت ایجاد نکرده و جنجال رسانه ای راه نینداخته است.
وزیــر اطلاعات معتقد است:»ســفر یک رییس دانشگاه،ســفر شــهروندان 
جمهوری اســلامی به کشــورهای مختلف غیر از رژیم اشغالگر قدس هم از 

نظر قانونی بلا اشکال است و از نظر شرعی هم مباح و مستحب است.«.
وی گفت:ســفرهایی که انجام می شود یا شخصی است یا ماموریتی وفرصت 
های مطالعاتی و ...اســت.  ســفرهای شــخصی به ما ربطی نــدارد الا اینکه 
سوءاســتفاده برای نفوذ شــود البته ما ورود می کنیم اما در مورادی که شائیه 
نفوذ دارد ورود می کنیم. اما در سفرهای ماموریتی و تحصیلاتی به دستگاه ها 
و نهادهایی مربوط است که این ماموریت را واگذار می کنند. از آنجا که ممکن 
اســت برای این افراد از ســوی ســرویس های اطلاعاتی بیگاه طعمه گذاری 
یا تاثیرگذاری شــود یا تلاش تخلیه اطلاعاتی شــود اشراف اطلاعاتی داریم و 
اگر مورد مشــکوکی باشد روی آن با دقت بیشتر اشراف را ادامه می دهیم و در 
صورتیکه مسلم شود حریف و رقیب مخصوصا سرویس های اطلاعاتی دشمن 
وارد شوند برخوردهای لازم را انجام می دهند. این مصداقی که گفته شده تحت 

اشراف اطلاعاتی بوده و موردی برای مظنون شدن وجود نداشته است.«

قالیباف از تیترهای روزنامه شهرداری اعلام برائت کرد
علیرضا رحیمی با اشــاره به برگزاری نخســتین نشســت مجمع نمایندگان تهران با محمدباقر قالیباف و معاونان او در شــهرداری تهران گفت: آقای قالیباف همان دیروز برخورد تند تلفنی با مدیر روزنامه همشهری 
داشــته اند و از این تیترها ابراز نفرت کرده اند اما مســاله این اســت که اینها به حساب شهرداری نوشته می شود و تیترهای همشهری را به حساب شهرداری علیه دولت می گذارند. اگر تنفری علیه تهدیدهای منفی 
در رابطه با دولت وجود دارد، باید در عمل نشان داده شود. او در پاسخ به این سوال که چگونه می توان صحت تماس تلفنی قالیباف با مدیر روزنامه همشهری و ابراز نفرت شهردار از تیترهای این روزنامه را باور کرد، 
گفت: این موضوع در جلسه و در حضور نمایندگان و البته معاونان شهرداری تهران اعلام شد و آقای قربانزاده، معاون فرهنگی شهرداری تهران در این باره شهادت دادند که این تماس و برخورد تند انجام 
شــده اســت اما نگاه نمایندگان این بود که اگر تنفری علیه تهدیدهای منفی در رابطه با دولت وجود دارد، باید در عمل نشــان داده شــود. عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 
اســلامی گفت: باتوجه به اعلام نفرت قالیباف از تیترهای روزنامه همشــهری علیه دولت، باید در روزهای آینده شاهد تیترهای وحدت بخش و امیدآفرین برای مردم باشیم و فراموش نکنیم نگاه مردم 

به دستگاه ها بسیاری از مواقع بر پایه روزنامه های وابسته به این دستگاه ها است.

سیاسی
سه شــنبه 4 آبــان مــاه 1395

سوژه روز

نظارت بر اظهارنظرهای نمایندگان، آن ها را متملق خواهد کرد
موضوع افزایش نظارت شورای نگهبان به طول دوره نمایندگی با واکنش های مختلفی همراه بوده است. امروز آیت 
الله جنتی نیز در این خصوص ســخن گفت و تاکید کرد: نظارت بر نمایندگان نباید تشــریفاتی باشــد. اگر نماینده ای 
وارد مجلس شد بعد مشخص شد فاقد شرایط بوده است یا اینکه در طول دوره، این شرایط را از دست داد و از موقعیت 

و قدرت خود سوء استفاده کرد، آیا نباید اقدامی شود تا دوره نمایندگی او به پایان برسد؟
با این حال نایب رئیس مجلس شــورای اســلامی گفت که نظارت بر نمایندگان در طول دوره نمایندگی اگر بخواهد 
شامل اظهارنظرهای نمایندگان شود حریت و آزادگی آنها را از بین می برد. علی مطهری در گفت وگو با ایسنا، با اشاره 

به اظهارات اخیر دبیر و سخنگوی شورای نگهبان در مورد استمرار نظارت شورای نگهبان بر نمایندگان در طول دوره نمایندگی، اظهار کرد: نظارت 
بر باقی بودن صلاحیت نمایندگان در طول دوره نمایندگی موضوع جدیدی نیست چون اکنون هم اگر نماینده ای جرم بزرگی مانند قتل یا شرب خمر 
و یا فساد مالی و اخلاقی بزرگی مرتکب شود با او برخورد می شود و مجلس می تواند اعتبارنامه او را باطل کند. وی افزود: اما اگر بخواهیم این نظارت 
را شــامل اظهارنظرهای نمایندگان بدانیم و هر اظهارنظری را که مخالف نظر ما بود مخل امنیت ملی معرفی کنیم و آن نماینده را ســلب صلاحیت 
کنیم این امر با اصول 84 و 86 قانون اساسی سازگار نیست؛ چرا که طبق این دو اصل نماینده مجلس حق دارد در همه مسائل داخلی و خارجی کشور 
اظهارنظر نماید و نمی توان او را به سبب نظراتی که در مجلس اظهار کرده تعقیب یا توقیف کرد. نماینده مردم تهران در مجلس، ادامه داد: روشن است 
که اگر این نظارت بخواهد شامل اظهارنظرهای نمایندگان هم شود، حریت و آزادگی آنها از بین می رود و نمایندگانی متملق و چاپلوس خواهیم داشت.

واکنش روز

تکذیب حقوق 70 میلیونی معاون وزیر بهداشت
مشــاور وزیر و رییس مرکز روابط عمومی و اطلاع رســانی وزارت بهداشــت با رد خبر دریافت حقوق 70 میلیونی یکی 
از معاونان وزیر بهداشــت گفت: به هیچ عنوان در بین مدیران ســتاد وزارت بهداشت چنین دریافتی نداریم و هرگز از 
نهادهــای نظارتی درباره ایشــان تذکری دریافت نکرده ایم. دکتر زارع نژاد در خصوص مباحث مطرح شــده در یک 
خبرگزاری در مورد فیش حقوقی یکی از معاونان وزیر بهداشت ضمن بیان این مطلب گفت: برخی نهادهای نظارتی 
هم که نقدی بر این مسئله داشتند به هیچ عنوان بحث غیرقانونی بودن این دریافتی ها را مطرح نکردند و دیدگاهشان 

این بود که پرداخت کارانه ها به پزشکان و البته نه مدیران وزارت بهداشت قانونی ولی غیرمتعارف است.
دکتر زارع نژاد در ادامه با اشاره به نقل قول یک خبرگزاری از سخنان دکتر جهانگیری معاون اول رئیس جمهور در این زمینه گفت: وی به هیچ عنوان 
و در هیچ جایی صحبت و اظهار نظری درباره غیرقانونی بودن حقوق و کارانه پزشکان نداشته اند. مشاور وزیر بهداشت همچنین دریافت حقوق 70 
میلیونی یکی از معاونان وزیر بهداشــت را به شــدت تکذیب کرد و گفت: به هیچ عنوان در بین مدیران ســتاد وزارت بهداشت چنین دریافتی نداریم و 
هرگز از نهادهای نظارتی درباره ایشــان تذکری دریافت نکرده ایم. براســاس گزارش وبدا، دکتر زارع نژاد در خصوص کارانه قانونی پزشکان افزود: 
البته اصلاح این روند در اختیار مجلس اســت زیرا قانون کارانه از اواســط دهه 70 در حال اجرا اســت و هیچ ارتباطی به این دولت و وزارت بهداشت 
ندارد و دولت ها و وزارت بهداشــت های قبلی همین کارانه را پرداخت می کردند ولی ما امروز شــاهد این نقدها هســتیم درحالیکه حتی برخی وزرای 

سابق بهداشت نیز که به روند کارانه نقد دارند در زمان وزارت خود نیز کارانه پرداخت می کردند.


